



www.setra.com

中国 RoHS 声明表


China RoHS Declaration Table

压力型 (Pressure Models) - 141, 201, 204, 205, 206, 207, 209, 210, 217, 223, 224, 225, 227, 230, 231, 239, 256, 260, 263, 264, 265, 267, 269, 270, 276, 278, 280, 290, 321, 328, 330, 370, 470, 512, 516, 522, 526, 540/542, 546/547, 550, 567, 595, 3550, 730, 760, 761, 3100, 3200, ASL, ASM, DATUM, MRC, MRG, MRMS, SRCM, SRIM, SRIM2, SRMD, SRPM

湿度模型 (Humidity Models) - SRH

校正模型 (Calibration Models) - MCAL, MCPM

电源监控模型 (Power Monitoring Models) - CCM, CSC, CSS, CTC, SSC, Power Meter, Power Squad 24, CT's, Patrol Flex Rogo Coils

环保使用期限 EFUP 	有害物质或元素 (Hazardous Substances or Elements)					
	铅 Lead (Pb)	汞 Mercury (Hg)	镉 Cadmium (Cd)	六价铬 Chromium VI Compounds (Cr6+)	多溴联苯 Polybrominated Biphenyls (PBB)	多溴二苯醚 Poly-brominated Diphenyl Ethers (PBDE)
印制电路组件 Printed Circuit Assemblies	X	O	O	O	O	O
电缆和连接器 Cables and Connectors	X	O	O	O	O	O
传感器 Sensors	X	O	O	O	O	O
显示 Display	O	O	O	O	O	O
电池 Battery	O	O	O	O	O	O
外壳 Housing	O	O	O	O	O	O
配件 Fittings	O	O	O	O	O	O

O: 表示该有毒有害物质在该部件所有均质材料中的含量均在SJ/T11363-2006 标准规定的限量要求以下。

O: Indicates that this toxic or hazardous substance contained in all of the homogeneous materials for this part is below the limit requirement in SJ/T11363-2006.

X: 表示该有毒有害物质至少在该部件的某一均质材料中的含量超出SJ/T11363-2006 标准规定的限量要求。

X: Indicates that this toxic or hazardous substance contained in at least one of the homogeneous materials used for this part is above the limit requirement in SJ/T11363-2006.

需要注意的是上面列出的一些组件类型可以或可以不被封闭的产品的一部分。

Note that some of the component types listed above may or may not be a part of the enclosed product.

该表显示了这些物质可能在我们的电子信息产品的供应链上找到，因为销售产品所附之日起的。

需要注意的是上面列出的一些组件类型可以或可以不被封闭的产品的一部分。

This table shows where these substances may be found in the supply chain of our electronic information products, as of the date of sale of the enclosed product. Note that some of the component types listed above may or may not be a part of the enclosed product.